
Rada Miejska w Grójcu 

Radni - Sesja 

Protokół nr 72 

LXXII Sesja w dniu 5 marca 2024  

Obrady rozpoczęto 5 marca 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:12 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 17 członków. 

Obecni: 

1. Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Jerzy Kasica 

8. Ryszard Krzyżanowski 

9. Anna Lubowiecka 

10. Daniel Marcinkowski 

11. Małgorzata Molenda 

12. Artur Moskal 

13. Weronika Piwarska 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej: Otwieram 72 Sesję Rady Miejskiej w Grójcu, witam 

serdecznie Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza, Pana zastępcę Burmistrza, Panią 

skarbnik, Panią sołtys i wszystkich uczestników sesji.  

 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Gwiazda 

 



Sesja jest w trybie nadzwyczajnym na wniosek Pana Burmistrza . Otrzymaliśmy porządek 

obrad, czy do przedstawionego porządku macie Państwo jakiejś, Pan Burmistrz ma jakieś 

uwagi, bardzo proszę. 

Pan Burmistrz Dariusz Gwiazda: Dzień dobry Państwu, Wysoka Rado chciałem zgłosić do 

porządku obrad jeszcze jedną Uchwałę zmieniającą Uchwałę budżetową na rok 2024. 

Uchwała dotyczy zabezpieczenia środków na wykonanie odwodnienia bieżni na stadionie 

przy ulicy Laskowej, te środki przeniesione z hali sportowej w szkole w Częstoniewie, 

podczas prac inwestycyjnych na terenie boiska, stadionu sportowego przy ulicy Laskowej 

napotkaliśmy się na taką trudność i przeszkodę, że drenaż pod bieżnią jest od wielu lat 

nieczynny i dlatego też było takie zbiorowisko wody i musimy go wykonać. Wstępna wycena 

w kosztorysie t.j. blisko 500 000 zł. Żeby wykonać odwodnienie bieżni na Laskowej  

Pan Przewodniczący Rady Karol Biedrzycki: Dziękuję bardzo.  

Dobrze szanowni Państwo jeszcze przejdziemy sobie do sprawdzenia kworum, jeszcze nie 

sprawdzaliśmy. 17-tu Radnych uczestniczy w obradach, obrady są prawomocne .  

Mamy wniosek, kto z Pań i Panów Radnych jest za wprowadzeniem do porządku obrad 

projektu Uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok bieżący.  

 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad Projektu Uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Gminy 

Grójec na rok 2024..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (4) 

Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Przewodniczący Rady: stwierdzam, że Uchwała została wprowadzona do porządku obrad i 

mamy ją pod 3 i automatycznie niżej zjechała nam Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i przegłosujemy cały porządek obrad. Kto z Pań i Panow Radnych jest za 

przyjęciem tego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad po zmianie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 



 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka 

Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (4) 

Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Przewodniczący Rady: porządek obrad został przyjęty.  

 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 

2024 

 

Pani Skarbnik odczytała projekt Uchwały. 

Pan Karol Biedrzycki : Dziękuję bardzo, czy są pytania ze strony Państwa Radnych? Czy 

macie Państwo pytania? Jeżeli nie a pytań przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2024.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, Jerzy Kasica, 

Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Dariusz 

Prykiel, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak 

PRZECIW (1) 

Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Mirosław Gałka, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (4) 

Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

  

Pan Karol Biedrzycki: Stwierdzam, że Uchwała została podjęta. 

Uchwała nr LXXII/695/2024 

 

 

 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2024 - 2036. 



 

Pani Skarbnik: do projektu budżetu, który był Państwu przesłany pierwotnie zostało dopisane 

przedsięwzięcie jedno, modernizacja kompleksu sportowego Grójeckiego Ośrodka Sporu przy 

ulicy Laskowej w Grójcu, gdzie łączne nakłady zostały ustalone o 500 000 w wyższej kwocie 

czyli 9 000 000,00 zł, okres realizacji został bez zmian i limit na rok 2024 również został 

podwyższony o 500 000,00 zł do wysokości 7 303 471,54 zł. Zwiększenie nakładów wynika z 

konieczności wprowadzenia robót dodatkowych dotyczących odwodnienia przebudowywanej 

części stadionu, czego na etapie sporządzania projektu nie można było stwierdzić. Roboty 

dodatkowe ujawniły się podczas prowadzenia robót budowlanych i zakres tych robót to 

przebudowa istniejącego drenażu z kamionki, drenaż francuski wokół bieżni okrężnej w polu 

trawiastym, wodociąg do rowu z wodą, odwodnienie liniowe ACO sport szczelinowy z 

pokrywą na zakolu, Wpusty drogowe zeskocznie do skoku w dal, rzutnia do pchnięcia kulą + 

parking dla autokarów.  

Pani Mariola Komorowska odczytała treść uchwały zawierającą już autopoprawkę.  

 

Przewodniczący Rady: dziękuję bardzo, czy do przedstawionego projektu uchwały są jakieś 

pytania ze strony Państwa Radnych? Jeżeli nie ma pytać przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2024 - 2036..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Henryk Feliksiak, Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, 

Dariusz Prykiel, Grzegorz Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, 

Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Wachulec-Kamienik 

NIEOBECNI (4) 

Janusz Dulemba, Ryszard Krzyżanowski, Weronika Piwarska, Adam Siennicki 

 

Pan Karol Biedrzycki: stwierdzam, że uchwała została podjęta.  

Uchwała nr LXXII/696/2024 

 

 

 

5. Zakończenie Sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady: Zamykam 72 Sesję Rady Miejskiej w Grójcu, dziękuję bardzo za 

uczestnictwo.  

 



  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

  

 

Przygotował(a): Paulina Suwarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


